
Vragen t.b.v. gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

Langs de Johan J. Vierbergweg staan al langere tijd borden t.b.v. van grootschalig onderhoud. Deze 

borden roepen verschillende vragen op bij inwoners doordat er het vrij brede tijdsbegrip ‘medio 

2020’ wordt aangegeven. 

Vraag 1: Is al meer duidelijkheid te geven over het tijdsbestek waarin de werkzaamheden 

plaatsvinden en de overlast die inwoners kunnen verwachten? 

Vraag 2: Welke relatie is er tussen het onderhoud en het agendapunt 6.8 van de collegevergadering 

van 7 april betreffende een overdracht van de weg/brug aan de provincie? 

Vraag 3: Wat is de status van een mogelijke overdracht, en/of wat zijn de kansen hierop?


